

7D5N Annyeong! Seoul

Gyeonggi The
Real Korea
JEJUair

Tour Code: SEL7AS

| Day | Breakfast | Lunch | Dinner | Hotel Or Similar Class |
|-------|-----------|----------------------------------------|----------------------------------------------|------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 1 | - | - | - | ✈ |
| 2 | ✈ | Jjajang Noodles with Sweet & Sour Pork | Gamjatang (Braised Pork Ribs in Potato Soup) | 4* Gyeonggi-do Staz Premier Dongtan |
| 3 | Hotel | Pork BBQ Buffet | Own Expense | 4* Sollago Hotel Myeongdong OR 4* Somerset Palace Seoul OR 4* Homes stay Myeongdong (4N) |
| 4 | Hotel | Ginseng Chicken Soup | Own Expense | |
| 5 & 6 | Hotel | Own Expense | Own Expense | |
| 7 | Hotel | Own Expense | ✈ | |



Day 1: Singapore → Incheon

Day 2: Incheon ~ Open Port Nuri-gil (Incl. 19th Century Electric Car ride) ~ Tri-Bowl Arts Centre ~



Triple Street (shopping street where malls intertwine with vibrant cultural spaces) ~ Gwangmyeong Cave

Day 3: Flying Suwon (in case of bad weather, will be replaced with Korea Folk Village) ~ Uiwang Rail Bike ~ Suwon Starfield Mall ~ Goto Mall (Seoul Largest underground shopping mall)



Day 4: Gyeongbokgung Palace [Incl. Hanbok Experience] ~ Ginseng Outlet ~ Cosmetic Duty Free ~ Ikseon-dong Hanok Village ~ Hongdae Shopping Street ~ Myeongdong Shopping Street

Day 5 & 6 : Free and Easy

Day 7: Healthy Liver Shop ~ Incheon Airport → Singapore



Gwangmyeong Cave

Step into the mysterious world of Gwangmyeong Cave, a fascinating former gold mine turned cultural and eco-tourism hotspot near Seoul! Witness the magical light displays that showcases the stunning LED illuminations which creates an otherworldly atmosphere.

Flying Suwon

Experience Suwon from breathtaking new heights with Flying Suwon, a thrilling attraction that lets you glide over the city's iconic landmarks in a safe, suspended seat. This 3-5 minutes flight offers a unique perspective of Suwon's charm.

Uiwang Rail Bike

Pedal through breathtaking nature on the Uiwang Rail Bike, an exciting outdoor activity along old train tracks in Gyeonggi-do! This leisurely ride offers stunning views, fresh air, and unforgettable memories.

Suwon Starfield Mall

An eight-story complex shopping mall where you can enjoy shopping, culture, and entertainment all in one place. Must-visit is the now-viral Starfield Library of Suwon

Note:

- During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated above.
- Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- If bonus tour is cancelled due to unforeseen circumstances, there will be no replacement/refund.
- All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be given as replacement.
- Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
- Tour is fully conducted in Mandarin.

Updated: 09-July-25_EN_HN

康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL



6533 1788



enquiries@hongthai.com.sg

7天5晚 哟！首尔

Gyeonggi The Real Korea
JEJUair

Tour Code: SEL7AS

| 天数 | 早餐 | 午餐 | 晚餐 | 酒店住宿或同级 |
|-------|----|-----------|---------|-------------------------------------------------|
| 1 | - | - | - | → |
| 2 | → | 韩式炸酱面配糖醋肉 | 韩式土豆排骨汤 | 4*京畿道斯泰兹酒店高级东滩 |
| 3 | 酒店 | 韩式猪肉烧烤自助餐 | 自费 | |
| 4 | 酒店 | 人参炖鸡汤 | 自费 | |
| 5 & 6 | 酒店 | 自费 | 自费 | 4*索拉戈明洞酒店&公寓 或 4*首尔盛捷皇宫服务公寓或 4*明洞家庭旅馆(4晚) |
| 7 | 酒店 | 自费 | → | |



第一天: 新加坡 → 仁川

第二天: 仁川 → 开放港口Nuri路 ~ 汉潭海岸散步路 (含19世纪电动汽车) ~ Tri-Bowl艺术中心 [仁川广域市] 松岛 Triple Street (创新街区以三重交织为特色) ~ 京畿道 ~ 光明洞窟

第三天: 飞翔水原高空体验 (如遇雨雪/强风等天气状况, 将改游韩国民俗村) ~ 义王铁道自行车 ~ 水原Starfield购物中心 (必打卡网红地「水原星空图书馆」所在地!) ~ Goto购物中心 (首尔最大地下商业街)

第四天: 景福宫 [包含传统韩服体验] ~ 高丽人参店 ~ 免税化妆品专门店 ~ 益善洞韩屋村 ~ 弘大购物街 ~ 明洞购物街

第五 & 六 天: 自由活动

第七天: 护肝宝专卖店 ~ 仁川机场 → 新加坡



光明洞窟

踏入光明星窟的神秘世界，这座首尔近郊引人入胜的废弃金矿已蜕变为文化生态旅游胜地！见证魔幻灯光秀，炫目的LED照明营造出超现实的异度空间氛围。



飞翔水原

通过“飞翔水原”体验令人屏息的高空之旅，这项刺激的游乐设施让您乘坐安全悬椅，滑翔掠过城市地标上空。3-5分钟的飞行旅程，为冒险爱好者和摄影爱好者提供欣赏水原魅力的独特视角。



义王铁道自行车

骑上轨道自行车，穿梭在京畿道的山林间！沿着废弃铁轨开启治愈之旅，清新的空气、如画的风景，每一帧都是大片既视感。



韩国水原Starfield购物中心

是一座复合型生活之城，堪称“城中之城”。集购物、文化、娱乐于一体的八层综合购物中心。水原星空图书馆是必去之地，



益善洞韩屋村

走进首尔最时髦的韩屋村——益善洞，这里将韩国传统之美与潮流现代气息完美融合！漫步在狭窄的巷弄间，两旁是历经百年的传统韩屋，如今摇身变为艺术感十足的咖啡馆、个性小店和超适合打卡的美食店。

康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL

6533 1788



enquiries@hongthai.com.sg